
Aan: de leden van de raadscommissie Financiën en Veiligheid en J.P. Rehwinkel, 

korpsbeheerder en burgemeester 

Van:  SP-fractie, Rosita van Gijlswijk 

 

Betreft: agendapunt SP-onderzoek “De agent aan het woord” 

 

Vragen voor de korpsbeheerder en burgemeester 
 

Uitkomsten onderzoek Groningse agenten 

 

Werkdruk, bureaucratie, onvoldoende in de wijk aanwezig, waardering, agressie, 

bonnenquotum 

 

1. Hoe beoordeelt u het feit dat 68% van de Groningse agenten zegt dat zij het 

politiewerk niet goed kunnen doen door een hoge werkdruk, een toename van 

bureaucratie en steeds minder politiemensen op straat? 

 

2. Hoe beoordeelt u het feit dat 63% van de Groningse agenten de afgelopen jaren 

minder plezier in het werk heeft gekregen? 

 

3. Hoe beoordeelt u het feit dat 90% van de Groningse agenten aangeeft dat men in het 

werk veel te maken heeft met registratiedruk en bureaucratie? 

 

4. Hoe beoordeelt u het feit dat Groningse agenten aangeven 57% van hun tijd bezig te 

zijn met registreren?  

 

5. Hoe beoordeelt u het feit dat 82% van de Groningse politiemensen vindt dat zij 

onvoldoende tijd heeft om in de buurt aanwezig te zijn, vanwege andere diensten 

(nooddiensten), bureaucratie, innovatieprojecten, allerlei overlegstructuren en en 

controledrift? 

 
6. Bent u met 83% van de Groningse politiemensen van mening dat kleinschalige 

politieposten de veiligheid in de buurt kunnen vergroten? Kunt u dit toelichten? 

 

7. Bent u bereid met de politie in overleg te treden zodat de politie in de toekomst 

spreekuren in de wijken gaat houden?  

 

8. Wat is uw mening over het feit dat 71% van de Groningse agenten aangeeft te weinig 

waardering van het publiek voor de politie te ervaren? 

 

9. Bent u bereid in samenwerking met de politie in een campagne over openbare orde en 

veiligheid duidelijk te maken waar de overheid op dit vlak wel en niet voor kan 

zorgen?  

 

10. Hoe beoordeelt u het feit dat 30% van de Groningse agenten de waardering van de 

leiding mist voor het inhoudelijke werk? 

 

11. Hoe beoordeelt u het feit dat 76% van de Groningse politieagenten vinden dat de 

korpsleiding niet weet wat er speelt op de werkvloer? 

 

12. Hoe beoordeelt u het feit dat 82% van de Groningse agenten vindt dat er onvoldoende 

wordt gedaan aan de agressie tegen politiemensen en andere hulpverleners? 
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13. Bent u bereid om in overleg met de politie de suggesties van de ondervraagde agenten 

(pagina 5 van het rapport) mee te nemen bij het nemen van maatregelen tegen 

agressie? 

 

14. Volgens politiewoordvoerder P. Boomsma is er binnen het Groninger korps geen 

sprake van een prestatiecontract en bonnenqoutum. Hoe beoordeelt u het feit dat 49% 

van de Groningse politieagenten aangeven dat zij nog steeds worden afgerekend op de 

hoeveelheid binnen die worden geschreven? 

 

Beloning korpschefs 

 

15. Wat is uw mening over het feit dat vragen over declaraties-uitgaven van de korpschef 

en zijn vervanger van een raadslid door de politie worden angemerkt als een verzoek 

op basis van de Wet Openbaarheid Bestuur? 

 

16. Hoe verklaart u het feit dat de korpschef een toelage “werving en behoud” ontvangt 

van bijna het dubbele van het gemiddelde van 16 korpschefs? 

 

17. Kan er worden toegelicht met welk doel de diverse verblijven in het buitenland 

hebben plaatsgevonden? Hoe heeft het politiekorps hier voordeel van ondervonden? 

 

18. De plaatsvervangende korpschef heeft een aantal keren kosten van etentjes met 

“jonge, tijdelijke arbeidskrachten” betaald met de creditcard van de politie. Kunt u 

aangeven of de plaatsvervangend korpschef ook een toelage “werving en behoud” 

ontvangt? 

 

19. Hoe verklaart u het feit dat de plaatsvervangend korpschef meer representatiekosten 

heeft gemaakt/gedeclareerd dan de korpschef? 

 

Bezuinigingen 

 

20. Minister Ter Horst wil de komende jaren in totaal 190 miljoen bezuinigen op de 

politie. In 2007 maakte het kabinet de onderlinge afspraak dat er 100 miljoen te 

behalen is door de politie meer en beter te laten samenwerken. Daarbovenop moet er 

in verband met de financiële crisis 90 miljoen bezuinigd worden; 40 miljoen uit de 

reserves van de politie en 50 miljoen door nóg beter en efficiënter te werken. 

* Wat is uw mening over deze Rijksbezuinigingen? 

* Kunt u aangeven welk bedrag het Groninger korps moet bezuinigen en hoe 

deze bezuiningen voorlopig worden ingevuld?  

* De helft van de korpsen krijgt de begroting voor 2011 niet rond. Kunt  u 

aangeven of het Groninger korps de begroting van 2011 wel of niet rond kan 

krijgen?  

*  Kunt u aangeven wat het effect van de bezuinigingen op de formatie is? Kunt u 

een overzicht geven van de functies die op de nominatie staan om te 

verdwijnen?  

* Kunt u aangeven wat de consequenties zijn van de bezuinigingen op de 

formatie voor de aanwezigheid van de wijkagent in de wijken en buurten? 

* Kunt u aangeven wat de consequentie is van de veiligheid en het 

veiligheidsgevoel van de inwoners van Groningen van deze formatiekrimp?  
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Vragen voor de raadsfracties 

 
1. Bijna alle raadsfracties wensen dat agenten vooral in de wijken en buurten aanwezig 

moeten zijn. Verschillende raadsfracties (PvdA, CDA, VVD en SP) hebben die wens 

eerder onder de aandacht van de burgemeester gebracht. Hoe beoordeelt uw fractie het 

feit dat 82% van de Groningse agenten aangeeft dat zij onvoldoende tijd heeft om in 

de buurt aanwezig te zijn? 

 

2. 89% van de Groningse agenten vindt dat politici onvoldoende kennis hebben over wat 

er leeft op op de werkvloer. Wat is daarop uw reactie? 

 

3. Wat is uw mening over de landelijke bezuinigingen op de politie? (zie vraag 19 aan de 

korpsbeheerder/burgemeester over informatie over deze bezuigingen) 

 

4. Bent u bereid om gezamenlijk ten strijde te trekken tegen de Rijksbezuiginigen en het 

voor de agenten op te nemen? 

 

5. Bent u bereid om – wellicht samen met andere organisaties etc – een manifest te 

ondertekenen waarin we ons gezamenlijk uitspreken tegen de voorgenomen grote 

bezuinigingsoperatie bij de politie en dat manifest onder de aandacht van de regering 

brengen? 

 

 

Vragen voor de korpsbeheerder en burgemeester en de raadsfracties 

 
In de bijlage bij deze vragen treft u de belangrijkste aanbevelingen naar aanleiding van het 

SP-onderzoek “De agent aan het woord” aan.  

 

Kunt u aangeven met welke aanbevelingen we op lokaal niveau naar uw mening de 

politie kunnen ondersteunen? 

 

 

 

 

 

 


